
Jaarverslag bestuur 2024-2025 

Inleiding 
Zoals ieder jaar presenteert het bestuur de werkzaamheden en activiteiten van de afgelopen 
periode. De verschillende jaarverslagen kunt u in deze Oever terugvinden. De jaarcijfers zullen na 
goedkeuring tijdens de algemene vergadering op de website worden geplaatst.  

In 2024 hadden de volgende leden zitting in het bestuur: Liesbeth Stricker, voorzitter; Tom Koudstaal, 
penningmeester; Clary Genuït, secretaris, Nico Jansen en Paul Kamsteeg. 
Nico Jansen heeft aangegeven zijn taken als bestuurder te willen beëindigen. Wij betreuren dat zeer 
want Nico heeft enorm veel kennis van het gebied en ook van de geschiedenis er van. Hij is meer dan 
40 jaar betrokken geweest bij de vereniging en heeft ook niet voor niets twee jaar geleden een 
koninklijke onderscheiding voor zijn vele werk in en voor de Oeverlanden ontvangen. Hopelijk 
kunnen wij nog vaak een beroep op hem doen.  
 
Bestuursactiviteiten 
Het bestuur kwam ongeveer elke ze weken bijeen. Daarnaast waren er overleggen met de gemeente 
en uitvoerders van projecten in en rond de Oeverlanden zoals TenneT/Liander, Zuidasdok, de 
Gasunie, TriAX (vernieuwing knooppunt Nieuwe Meer), en gemeente en politie over veiligheid in en 
rondom de Oeverlanden. Het kernteam Oeverlanden is ook betrokken bij deze overleggen. 
 
Financiën 
In het financiële jaarverslag 2024 van de hand van de (interim)penningmeester is in deze Oever 
opgenomen. Ook treft u daar de begroting 2025 aan.  
 
Beheer 
Onder leiding van Wichert Stemerdink en Carla Peperkamp hebben de beheervrijwilligers weer flink 
wat werk verzet. Vorig jaar moesten wij melden dat de beheerploeg helaas sterk was uitgedund maar 
gelukkig is het afgelopen jaar de ploeg weer gegroeid, maar nieuwe vrijwilligers zijn nog altijd 
welkom want er is nog steeds veel werk te verzetten.  
Het jaarverslag van de beheervrijwilligers staat in deze Oever. 
 
Leden 
Aan het eind van elk jaar vinden er schommelingen in het ledenbestand plaats, ook het afgelopen 
jaar weer. Vorig konden we 55 nieuwe leden verwelkomen maar er zijn 39 leden uit het bestand 
verwijderd. Redenen hiervoor zijn opzegging wegens verhuizing, maar ook overlijden of het niet 
betalen van de contributie,  
Aan het eind van 2024 stonden er 730 leden en 38 organisaties ingeschreven.  
 
Jubileum 
Het jaar 2024 stond grotendeels in het teken van het 40-jarig jubileum. Een uitgebreid verslag van de 
succesvolle activiteiten gedurende de feestweek is gepubliceerd in Oever 88 en is terug te vinden op 
de website.  
Het succes van de verschillende activiteiten heeft aangetoond dat we, naast de excursies, in de 
toekomst vaker de organisatie van kunstroutes, lezingen, workshops en vertonen van films op ons 
kunnen nemen.  
 
Ontwikkelstrategie De Oeverlanden 
Eind 2024 zou een aantal acties uit de Ontwikkelstrategie 1e fase zijn uitgevoerd. Helaas moeten we 
constateren dat niet alle acties tot uitvoering zijn gekomen. Wel is het onderdeel verhoging 
biodiversiteit aangepakt. Zo is er het visdiefeiland geplaatst, maar omdat dit niet op een 
aantrekkelijke plaats voor de vogels ligt wordt het naar een betere plek verplaatst. Verder zijn er 



ijsvogelwanden geplaatst. We hoopten de pilot drijvende oevers tijdens het jubileumweek van start 
te kunnen laten gaan maar dit project heeft buiten onze schuld vertraging opgelopen. Dit lopende 
jaar gaan we weer om tafel met Zuidasdok en TriAX om het project weer vlot te trekken. 
De afbakening van het cruisegebied is uitgevoerd en nu moeten we afwachten of de cruisers bij mooi 
weer zich niet buiten de begrenzing begeven. 
Van de overige geplande acties is nog weinig terecht gekomen. De verbetering van de 
onderdoorgangen sneuvelde al snel omdat daar veel te weinig geld voor was gereserveerd. De 
voorstellen voor aanpak van het recreatiedeel met de strandjes zijn in de inspraak geweest maar de 
uitvoering is verschoven naar eind 2025 en ook de verbeteringen aan het fiets- en 
wandelpadnetwerk laat lang op zich wachten. Helaas is dus een deel van de gereserveerde gelden 
(totaal 3,2 miljoen) nog niet tot besteding gekomen.  
De kerngroep Oeverlanden is bezig met een inventarisatie van de acties 1e fase en noodzakelijke 
acties 2025-2040 vermeld in de Ontwikkelstrategie om dit aan de gemeente voor te leggen. 
 
Schinkelkwartier 
Het afgelopen jaar is het vrij stil geweest rond het grote project Schinkelkwartier. Wel zijn er de 
eerste bouwactiviteiten in het deelgebied Nieuwe Meer Oost opgestart.  
Op het deelgebied Plantijn, het ‘zorg’deel met o.a. het voormalige Slotervaartziekenhuis en het 
Antonie van Leeuwenhoekziekenhuis, gebeurt wel meer. Zadelhoff Vastgoed is al enkele jaren bezig 
het voormalige Slotervaatziekenhuis te renoveren en daar is inmiddels een zorgcentrum in gevestigd. 
Ook worden er voorbereidingen getroffen voor de bouw van appartementen voor zorgpersoneel. 
Verder was er een informatieavond over toekomstige sloop- en nieuwbouwplannen van Sanquin 
voor bewoners uit omliggende wijken. De eerste activiteiten omtrent deze plannen staan gepland 
voor het eind van dit lopende jaar.  
 
Hoofdgroenstructuur 
Op 6 juni werd het raadgevende referendum over de Hoofdgroenstructuur (HGS) gehouden. De 
opkomst was voldoende om het referendum geldig te verklaren. Een meerderheid van de 
deelnemers aan het referendum (63%) heeft tegen het voorgenomen besluit over de HGS gestemd. 
Vervolgens heeft de gemeenteraad op 27 juni tegen het nieuwe HGS gestemd en dus blijft het oude 
HGS uit 2011 voorlopig van kracht. Tijdens de raadsvergadering van 27 juni kwam D66 met het 
initiatief een burgerberaad te organiseren om te horen wat de Amsterdammers willen. Met de 
resultaten van het burgerberaad zou dan een volgend college met een nieuw voorstel kunnen komen 
dat, zoals het initiatief luidt, op meer steun kan rekenen. Wordt vervolgd.  
 
Onderstation NM2 
In 2023 heeft de vereniging beroep aangetekend bij de Raad van State tegen het besluit van de 
gemeenteraad om het gewijzigde bestemmingsplan goed te keuren dat de bouw van onderstation 
NM2 tot een hoogte van vijftien meter aan de Anderlechtlaan mogelijk maakt. Maandenlang bleef 
het stil maar in het afgelopen najaar kreeg de vereniging toch een uitnodiging voor de behandeling 
van het beroep dat op 19 december 2024 zou plaatsvinden.  

Toch gebeurde er wel het nodige in de periode voorafgaand aan de behandeling van het beroep. Zo 
zijn zowel wethouder Zita Pels in begin 2024, als haar vervanger Dirk de Jager in november 2024 op 
bezoek geweest op de locatie Anderlechtlaan 250. Dit in het bijzijn van een delegatie van het 
kernteam Ontwikkelstrategie Oeverlanden-Sloten en mensen van TenneT, Liander en Qirion. Deze 
bezoeken resulteerden in enkele toezeggingen vanuit de gemeente en TenneT en Liander. De 
toezegging van de gemeente behelst dat gekeken wordt om het bestaande onveilige fiets- en 
voetpad te vervangen door een deugdelijk wandelpad en fietspad van voldoende afmetingen en het 
liefst gescheiden door een bermpje. Het nieuwe station is aangepast en komt nu enkele meters van 
de slootkant waardoor toch enige inpassing in het groen mogelijk wordt. TenneT heeft bovendien 
toegezegd voor een passend beheer van het groen op hun erf en zelfs op het deel dat van 



Rijkswaterstaat is, zorg te gaan dragen. Door deze positieve aanpassingen heeft de vereniging 
besloten de bezwaarprocedure bij de Raad van State stop te zetten, vlak voor de zitting die 19 
december zou plaatsvinden.  

Hopelijk dat zodoende de energietransitie zonder vertraging uitgevoerd kan worden en dat 
wandelaars en fietsers op een prettige en veilige manier de Oeverlanden kunnen bereiken. 

Onderhoud De Waterkant, portacabin en loods 
De verbouwing van de benedenverdieping werd begin van 2024 voltooid met het plaatsen van een 
nieuwe keuken. De bovenverdieping werd aan het eind van dat jaar aangepakt. Deze ruimte is 
vergroot doordat een deel van de hal er bij is getrokken en er is ook een nieuwe keuken geplaatst. 
Het betekent dat er meer ruimte is voor vergaderingen en lezingen. 
Het gehele gebouw is inmiddels ook voorzien van ledverlichting.  
De vervanging van de portacabin heeft vertraging opgelopen en zal hopelijk komend najaar 
plaatsvinden. De bouwvergunning daarvoor is inmiddels aangevraagd. 
De vervanging van de loods is doorgeschoven naar 2026. 
 
Excursies 
In 2024 zijn de volgende negen excursies georganiseerd: Rondje Nieuwe Meer, Nachtegalenavond, 
Vogelexcursie, Plantenexcursie, Nachtvlinderexcursie, Paddenstoelenexcursie, Bomenexcursie op 
Tuinpark Ons Buiten, Landelijke natuurwerkdagen de Winterwandeling. De excursies werden heel 
goed bezocht en voor de paddenstoelenexcursie waren er zoveel aanmeldingen dat besloten is twee 
excursies daarvan te organiseren. Helaas konden deze door het op dat moment nog ontbreken van 
paddenstoelen niet doorgaan. 

Educatie 
In 2024 heeft de vereniging weer samengewerkt met de stichting Veldstudie om de natuur- en 
milieueducatielessen aan Amsterdamse scholen tot een succes te maken. Het afgelopen jaar hebben 
514 leerlingen de veldwerklessen gevolgd, waarvan  55% basisschoolleerlingen en 45% middelbare 
schoolleerlingen.   
 
Biobende  
Afgelopen jaar zijn er totaal zeven zaterdagmiddagen natuurlessen voor de jeugd verzorgd, drie in 
het voorjaar en vier in het najaar. Het aantal aanmeldingen groeit gestaag, gemiddeld werden zo’n 
achttien tot twintig kinderen aangemeld maar de opkomst bleek altijd iets lager, soms door ziekte, 
soms was het spelen bij een vriendje of vriendinnetje op dat moment belangrijker. We kunnen 
concluderen dat de bekendheid van de Biobende groeit en dat het voortzetten ervan in een behoefte 
voorziet.  
 
Heem Locaties 
Heem Locaties heeft ook in 2024 de bovenste verdieping weer regelmatig verhuurd. Maar net als een 
jaar eerder moesten de verhuuractiviteiten een aantal weken worden stilgelegd wegens andere 
activiteiten. Eerst was dat in mei wegens de viering van ons 40-jarig jubileum waar we zowel de 
boven- als de benedenruimte voor nodig hadden en de laatste twee maanden voor de verbouwing 
van de bovenverdieping. Inmiddels wordt de vernieuwde bovenverdieping weer regelmatig 
verhuurd. 
 
 
Namens het bestuur, 
Liesbeth Stricker, voorzitter 
 


